

PORT FOLIO





OUR CLIENTS



Who We Are?

The company was established in 2003 in the city of Damietta, the citadel of furniture and modern Japan. Since that time, the company has striven to be among the ranks of international companies with furniture that combines originality and modernity using the latest international technology.

من نحن؟

تأسست الشركة عام ٢٠٠٣ بمدينة دمياط قلعة الأثاث ويابان مصر الحديثة ومنذ ذلك الوقت تسعى الشركة جاهدة لتكون في مصاف الشركات العالمية بأثاث يربط الأصالة والحداثة باستخدام أحدث التكنولوجيا العالمية.

Company activity

We are distinguished in the manufacture of furniture and wooden equipment with the finest materials. Our production system is based on the mass production system and the idea of disassembly and assembly. Our products are disassembled and packed in cardboard boxes.

We have extensive experience in furnishing and equipping hotels, tourist villages, resorts, and resorts, and finishing with the finest types of materials and the finest types of wood.

نشاط الشركة

تميزون فى صناعة الموبيليات والتجهيزات الخشبية بأجود الخامات ويعتمد نظام انتاجنا على نظام الانتاج الكمى وعلى فكرة الفك والتركيب ومنتجاتنا مفككة ومعبأة فى صناديق الكرتون

لدينا خبرة كبيرة فى فرش وتجهيز الفنادق والقرى السياحية والمصايف والمنتجات والتشطيب بأجود أنواع الخامات وأجود أنواع الأ خشاب

Our Vision

3M Factories strives as part of its belief in the necessity of knowing and studying the requirements of its customers Various markets, in addition to learning and applying the latest manufacturing and production methods. And then provide the best services, and through this approach we aspire to occupy a leading position. In the production of luxury furniture.

رؤيتنا

سعى مصانع ثرى ام فى اطار ايمانها بضرورة معرفة و دراسة متطلبات عملائها فى مختلف الاسواق الى جانب الاطلاع وتطبيق احدث طرق التصنيع والانتاج ومن ثم تقديم افضل الخدمات ومن خلال هذا المنهج نطمح لنحتل مركز الصدارة فى انتاج الاثاث الفاخر



الاثاث الفندقية
HOTEL
FURNITURE

About hotel Furniture

We know very well the extent of your interest in the satisfaction of your visitors, especially businessmen from all over the world, so we create for you new and modern designs in line with the world-class, and we implement them inside hotels and furnished residential units, and introduce the aesthetic artistic touch in sync with creativity and imagination, which contributes to creating a distinctive impression and trusted by the customer.

عن الاثاث الفندقى

نعلم جيدا مدى إهتمامك برضاء زوارك، وبالأخص رجال الأعمال من كل أنحاء العالم، لذلك نبتكر لك تصاميم جديدة وحديثة متواكبة مع الطراز العالمى، ونقوم بتنفيذها داخل الفنادق والوحدات السكنية المفروشة، وإدخال اللمسة الفنية الجمالية بحيث تكون متزامنة مع الإبداع والخيال مما تساهم في خلق إنطباع مميز وموثوق لدى العميل.







الاثاث مكتبي
OFFICE
FURNITURE

About Office Furniture

Unique and functional designs of office furniture that add an atmosphere of work spirit and creativity. We have different types of office furniture for meeting rooms, executive offices, safes, secretarial offices, employees and private offices for all categories and different tastes, including modern and classic.

عن الأثاث المكتبي

نقدم تصاميم فريدة وعملية للأثاث المكتبي تضيف أجواء من روح العمل و الإبداع ولدينا أنواع أثاث مكتبية مختلفة لغرف الإجتماعات والمكاتب التنفيذية و الخزائن ومكاتب السكرتارية والموظفين والمكاتب الخاصة لجميع الفئات والأذواق المختلفة منها الحديث والكلاسيكي







التصميم الداخلي والديكور

**INTERIOR DESIGN
AND DECORATION**

We provide elegant and amazing interior design services through professional designers with international decoration methods, and we always aim to achieve psychological comfort by distributing and employing interior design elements including color, furniture, light, space, materials, plastic works and building materials.

نقدم خدمات التصميم الداخلية الأنيقة والمذهلة من خلال مصممين محترفين بأساليب الديكور العالمية، ونهدف دائماً إلى تحقيق الراحة النفسية عن طريق توزيع وتوظيف عناصر التصميم الداخلي المشتملة على اللون والأثاث والضوء والفراغ والخدمات والأعمال التشكيلية والمواد البنائية.





المشاريع الحكومية
GOVERNMENT
PROJECTS

We contract with public and private institutions and government institutions and are distinguished by our professional expertise derived from more than 20 years in the field of furnishing and floors that qualify us to understand the client's requirements and translate them on the ground, such as training rooms, libraries, meeting rooms and others.

نتعاقد مع المؤسسات العامة والخاصة والمؤسسات الحكومية ونتميز بخبرتنا المهنية المستمدة من أكثر من ٢٠ عاماً في مجال التأثيث والأرضيات والتي تؤهلنا لفهم متطلبات العميل وترجمتها على أرض الواقع مثل التدريب الغرف والمكتبات وقاعات الاجتماعات وغيرها.

A close-up photograph showing a person's hands using a screwdriver to adjust a yellow chair. The screwdriver has a black and red handle and a wooden shaft. The person is wearing a patterned top. The background is blurred, showing a white wall and a wooden surface.

الصيانة وخدمات ما بعد البيع
**MAINTENANCE AND
AFTER-SALES SERVICES**

We are distinguished by our interest in our customers and providing them with the best services and our long experience in the market. And our knowledge of how to serve the customer and provide high levels of services, and therefore we have allocated

نتميز باهتمامنا بعملائنا وتقديم أفضل الخدمات لهم ولخبرتنا الطويلة في السوق ومعرفتنا بكيفية خدمة العميل وتقديم مستويات عالية من الخدمات ولذلك تم تخصيص فريق من الفنيين والمختصين في مجال الصيانة والديكور والتركييب ونوفر دائماً قطع الغيار وخدمات النقل داخل وخارج مصر بكفاءة عالية ودقة وسرعة في إنجاز العمل.

الشركة عضو المجلس التصديري للأثاث حاصله علي شهادات الجودة

THE COMPANY IS A MEMBER OF THE EXPORT COUNCIL
THE FURNITURE HAS QUALITY CERTIFICATES

Certificate of Registration
This is to Certify that the Environmental Management System of

**3M FOR WOODEN FIXTURES
(MOHAMED RABIE ROSHDI RIZK)**

ADLIYA, DAMIETTA - EGYPT
HANGAR 46/29, FURNITURE CITY, SHATA, DAMIETTA EGYPT

Has been assessed and found to conform to the requirements of
ISO 14001:2015
This certificate is valid for the following scope
FURNITURE MANUFACTURING WORKSHOP

Certificate No.: 230716022001
Initial Registration Date: 16.07.2023
Date of Expiry: 15.07.2026
1st Surveillance Due: 16.06.2024

Issuance Date: 16.07.2023
2nd Surveillance Due: 16.06.2025
Director: *W. Labid*

IAF EGAC ACC

Al-Noor For Certification, Training & Import
P.O. Box 426422, Heliopolis, Cairo, Egypt
Building No. 11, 1st Floor, El-Dokki Tower, Sheikh Mohamed Hassan Street, Port Said - Egypt

Certificate of Registration
This is to Certify that the Quality Management System of

**3M FOR WOODEN FIXTURES
(MOHAMED RABIE ROSHDI RIZK)**

ADLIYA, DAMIETTA - EGYPT
HANGAR 46/29, FURNITURE CITY, SHATA, DAMIETTA EGYPT

Has been assessed and found to conform to the requirements of
ISO 9001:2015
This certificate is valid for the following scope
FURNITURE MANUFACTURING WORKSHOP

Certificate No.: 230715012002
Initial Registration Date: 16.07.2023
Date of Expiry: 15.07.2026
1st Surveillance Due: 16.06.2024

Issuance Date: 16.07.2023
2nd Surveillance Due: 16.06.2025
Director: *W. Labid*

IAF EGAC ACC

Al-Noor For Certification, Training & Import
P.O. Box 426422, Heliopolis, Cairo, Egypt
Building No. 11, 1st Floor, El-Dokki Tower, Sheikh Mohamed Hassan Street, Port Said - Egypt

Certificate of Registration
This is to Certify that the Occupational Health & Safety Management System of

**3M FOR WOODEN FIXTURES
(MOHAMED RABIE ROSHDI RIZK)**

ADLIYA, DAMIETTA - EGYPT
HANGAR 46/29, FURNITURE CITY, SHATA, DAMIETTA EGYPT

Has been assessed and found to conform to the requirements of
ISO 45001:2018
This certificate is valid for the following scope
FURNITURE MANUFACTURING WORKSHOP

Certificate No.: 230716072001
Initial Registration Date: 16.07.2023
Date of Expiry: 15.07.2026
1st Surveillance Due: 16.06.2024

Issuance Date: 16.07.2023
2nd Surveillance Due: 16.06.2025
Director: *W. Labid*

IAF EGAC ACC

Al-Noor For Certification, Training & Import
P.O. Box 426422, Heliopolis, Cairo, Egypt
Building No. 11, 1st Floor, El-Dokki Tower, Sheikh Mohamed Hassan Street, Port Said - Egypt



www.3mforfurniture.com

CONTACT US تواصل معنا

الإدارة : القاهرة - ون قطاميه - برج ١٠٤/١١ +0201287661122
المعرض : دمياط - اول طريق بورسعيد +0201007738855
المصنع : دمياط - مدينه دمياط للاثاث
دمياط - العدليه الطريق الدولى +0201013331110